

The SHKP Supernova Cycling Team achieves remarkable results at the Hong Kong International Track Cup

SHKP Supernova 單車隊在「香港國際場地盃」獲取佳績

The SHKP Supernova Cycling Team, sponsored and fully supported by the Group, achieved remarkable results at the Hong Kong International Track Cup 2023, which was recently sponsored by the company. The Group is dedicated to promoting Sports for Charity. In recent years, the Group has actively promoted cycling to encourage more young people to engage in cycling to improve their physical fitness and wellness. A cycling enthusiast, Group Executive Director Adam Kwok remarked that the Group pays close attention to the development of local cycling sports. Through a three-pronged approach – promoting cycling in the community, supporting elite cyclists, and helping promote Hong Kong as a centre for major cycling events – the Group has contributed to cycling sports in Hong Kong and enhanced the strength of Hong Kong cyclists, helping them get good results in international races and win glory for the city.

在集團全力支持下創立的 SHKP Supernova 單車隊，早前在由公司贊助的大型單車賽「2023 香港國際場地盃」中取得佳績。集團致力推廣「運動行善」精神，近年更積極推動單車運動，讓更多年輕人參與這項有益身心兼可鍛煉個人意志的運動。熱愛單車運動的集團執行董事郭基輝表示，集團一直關注本地的單車運動發展，致力從普及化、精英化和盛事化三個層面去推動，期望為香港的單車運動發展出一分力，同時提升本地單車運動員的實力，助他們在國際賽事中亮相，為港爭光。



Group Executive Director Adam Kwok (third left) has comprehensive and sophisticated insights into cycling sports promotion
集團執行董事郭基輝(左三)對推廣單車運動有一套很整全的看法



Members of the SHKP Supernova Cycling Team attain remarkable results in the Hong Kong International Track Cup 2023
SHKP Supernova 的成員在「2023 香港國際場地盃」取得理想成績

The SHKP Greater Bay Area Youth Employment Scheme helps young people explore great career opportunities

「新地大灣區青年就業計劃」助年輕人開拓新機遇

Following its practice in 2021, the Group again supported the Greater Bay Area Youth Employment Scheme, initiated by HKSAR Government, providing young people with training opportunities in the Greater Bay Area (GBA). The Group enrolled six university graduates from leading local and mainland universities. After completing orientation training, the trainees will station in offices in Guangzhou or Zhongshan to gain experience with various projects in different departments. The Group assigned experienced colleagues stationed in the GBA to serve as mentors to help the newcomers adapt to the work culture and life in the GBA.

集團繼2021年後，再度響應政府推出的「大灣區青年就業計劃」，提供實習機會予年輕人到大灣區工作。集團從眾多申請人中挑選了六位本地及內地大學畢業生，通過基本培訓後，便安排各人到廣州或中山的辦事處，參與不同部門的工作。集團也安排駐大灣區的資深同事擔任導師，力助年輕人適應工作和大灣區的生活。



The young people are poised to embark on the training journey in the Greater Bay Area
幾位年輕人已整裝待發，準備前往大灣區實習，一展抱負